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Místo jednání: Praha Datum: 7.1. 2016 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 15 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Resch, Berndt, Keil, Kurowski 

revizní komise - Mašát 

sekretariát – Valentová 

Příští jednání: 16.2. od 15 hod., Praha 

Příloha:  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Zadané úkoly s termínem do tohoto VV byly splněny, s výjimkou 
následujících, které je třeba dokončit do příštího jednání VV. 
Revize dokumentů – Valentová 
Článek o pomoci Nepálu (v závislosti na podkladech od Člověka v tísni) – 
Valentová 

Převzetí chytů na drytooling od F. Čálka – Resch 

Open závody klubů mládeže – Faflák, Kurowski 

Projekt zasedání Mountaineering com. v ČR – Keil, Vogel 

Projekt komise tradičního skialpinismu – Resch, Pala 

  

 

 

 

2.  Výsledek korespondenčního hlasování VV ze dne 17.12. 2015 

17.12.2015 proběhlo jednání VV mimo zasedání, během kterého VV: 
1) schválil vstup těchto nových spolků do ČHS: Horolezecký oddíl 

Škrovád, Ledová stěna Vír, Horolezci Kolínska, Horolezci Jeseník, 155. 
horolezecký oddíl Vsetín z.s. – poslední jmenovaný je schválen 
podmínečně, za předpokladu, že do konce roku 2015 dodá upřesněnou 
evidenci členů, 

2) schválil registraci nového horolezeckého oddílu Lezčata, 
3) schválil rámcový návrh rozpočtu doplněný o návrhy výstupů pro komise, 
4) odsouhlasil využití částky 38 tisíc Kč z vázaných prostředků rozpočtu 

střediska marketing a média na nákup průvodců do knihovny ČHS. 

  

3.  Informace o cestovním pojištění UNIQA 

VV vzal na vědomí informace o prodeji cestovního pojištění UNIQA.  

  

4.  Příprava valné hromady ČHS 2016 

VH ČHS se bude konat v sobotu 19.3. 2016 v Praze na Strahově. Pozvánka 
s programem a veškerými podklady bude zveřejněna a rozeslána členům 
ČHS nejpozději 19.2. 2015. Návrh programu a podklady budou předloženy 
na příští jednání VV, zodpovídá B. Valentová.  

Valentová průběžně do 
19.3.2016 

5.  Jednání VH ČKSOI ČOV 

VV vzal na vědomí informaci J. Bloudka o jednání valné hromady ČKSOI 
Českého olympijského výboru.  

- - 

6.  Schválení vstupu nového spolku do ČHS 

VV schválil vstup spolku Horoguru z.s. do ČHS. Zapsání do databáze a 
další administrativní úkony zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

7.  Úprava webu ČHS 

VV odsouhlasil záměr provést úpravu webu ČHS (responzivní web pro 
mobily a tablety, dílčí úpravy grafiky a funkcí dle doporučení). Zadání bude 
předloženo firmě Vizus do konce ledna, za úkol odpovídá J. Bloudek, 
spolupráce B. Valentová.  

Bloudek, 
spolupráce 
Valentová 

do 31.1.2016 

8.     
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9.  Ročenka ČHS 2015 

VV vzal na vědomí informaci P. Resche o přípravě Ročenky ČHS 2015. 
Distribuce Ročenky bude řešena ve spolupráci se sekretariátem.  

Resch, 
sekretariát 

průběžně 

10.  Projekt Partnerské kluby mládeže 

VV vzal na vědomí informace J. Fafláka o pokračování projektu: Do spolku 
je zapojeno 25 klubů, v ČHS přibylo cca 1600 mládežnických členů. Klubům 
je vyplácena finanční podpora, dosud bylo poskytnuto téměř 80 tisíc Kč. 
Partnerské kluby budou prezentovány na webu ČHS, realizace bude 
zajištěna v rámci plánovaných úprav webu.  

Faflák průběžně 

11.  Kurz instruktor lezení na umělé stěně a trenér mládeže 

Kurz naplánovaný na 1. čtvrtletí letošního roku byl zrušen, neboť v důsledku 
krátké doby pro přihlášení by kurz nebyl plně obsazen. Kurz bude vypsán 
znovu, tak, aby měli zájemci dostatek času se přihlásit. Uskutečnění úvodní 
části kurzu se předpokládá v dubnu.  

Faflák, Binter, 
Keil 

průběžně 

12.  Návrh financování garantovaných horoškol 

VV schválil základní principy financování garantovaných horoškol a uložil 
R. Keilovi, aby do příštího jednání VV návrh dokončil a připravil všechny 
potřebné kroky pro realizaci. Projekt garantovaných horoškol bude 
představen na VH.  

Keil příští jednání 
VV 

13.  Kurz horské medicíny 

VV vzal na vědomí informaci R. Keila o jednání s K. Höschlovou ohledně 
Kurzu horské medicíny. Informace o kurzu jsou zveřejněny na webu ČHS.  

Keil průběžně 

14.  Změny v komisi drytoolingu 

VV jmenoval Slávka Matušku z HO Vír předsedou komise drytoolingu. VV 
dále schválil změnu názvu komise – nově komise soutěžního ledolezení. 
Informace budou zveřejněny na webu, zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

15.  Návrh na udělení Ceny Fair Play 

VV vzal na vědomí informaci, že na základě rozhodnutí předsedy J. Bloudka 
byl podán návrh na udělení ceny Fair Play J. Trávníčkovi a dalším členům 
expedice Manáslu 2015, kteří při výstupu zachránili život francouzskému 
horolezci.  

- - 

16.  Rámec pro přípravu rozpočtu 

VV vzal na vědomí rámec pro přípravu rozpočtu na rok 2016, tj. základní 
rozdělení finančních prostředků pro jednotlivé komise vztažené 
k předpokládané činnosti. Gestoři rozešlou návrh předsedům komisí 
k rozpracování, a do 21.1. dodají Š. Budskému za své komise rozpracované 
rozpočty; rozpočty komisí, které nebudou rozpracovány, mohou být kráceny. 
Návrh rozpočtu bude předložen na příští jednání VV.  

Budský, gestoři 21.1.2016, 
příští jednání 
VV 

17.  Hospodaření ČHS 

VV vzal na vědomí informaci o hospodaření za rok 2015. Výsledky budou 
zveřejněny v rámci pravidelného čtvrtletního reportingu 25.1.2016, uzávěrka 
bude v podkladech pro VH, které budou zveřejněny 19.2. 2016.  

- - 

18.  Interní projekty ČHS 

VV vzal na vědomí informaci Š. Budského o realizaci projektů, na které byly 
poskytnuty peníze v roce 2015. Čerpání bude uvedeno v pravidelném 
reportingu.   

VV rozhodl, že Interní projekty budou začleněny i do rozpočtu roku 2016, 
s tím, že peníze alokované na tento účel mohou být navýšeny v případě 
vyšších než očekávaných dotací od MŠMT.   

- - 

19.  Erasmus+ 

VV vzal na vědomí informaci Š. Budského, že ČHS získal finanční 
prostředky ve výši 498 tisíc EUR z evropského programu Erasmus+. 
Leadrem projektu je ČHS, projektu se dále účastní horolezecké svazy 
Slovenska, Itálie, Slovinska, Maďarska a Chorvatska. Za realizaci projektu 
odpovídá Š. Budský.  

Budský průběžně 
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20.  Granty ČHS 

VV vzal na vědomí informaci B. Valentové o čerpání grantů ČHS v roce 
2015 a uložil jí vypracovat do konce ledna celkovou zprávu a zveřejnit ji na 
webu.  

VV rozhodl, že i v roce 2016 budou vyhlášeny granty zaměřené na oblast 
mládeže, údržbu skal, tradiční a akce a na podporu publikací.  

Výzva k podávání žádostí o granty na tradiční akce bude vyhlášena 14.1., 
zajistí B. Valentová. Ostatní granty budou vyhlášeny později, na příští 
jednání VV bude předložen návrh na jejich úpravu. Zodpovídá Valentová ve 
spolupráci s příslušnými komisemi a gestory.  

Valentová, 
příslušní 
předsedové 
komisí a gestoři 

31.1.2016 

14.1.2016 

příští jednání 
VV 

21.  Příspěvky na telefony 

VV schválil poskytování příspěvků na telefony pro členy VV a předsedy 
komisí, ve stejném rozsahu jako v roce 2015. Realizaci zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

22.  Proplácení nákladů na akce 

VV vzal na vědomí informaci o problémech s proplácením nákladů na akce 
(pozdní vyúčtování, nejasně naplánované akce bez zřetelného přínosu pro 
ČHS apod.) a usnesl se, že pravidla proplácení je nutno upřesnit v rámci 
plánované revize dokumentů, za kterou odpovídá B. Valentová.  

Valentová příští jednání 
VV 

23.  Výběrové řízení na materiál do skal 

VV vzal na vědomí informaci o výběrovém řízení na materiál na údržbu skal, 
které bylo vyhlášeno na konci roku s uzávěrkou do 25.1. 2016. Nabídky 
bude posuzovat hodnotící komise ve složení K. Berndt, Š. Budský, 
V. Těšitel.   

Berndt, Budský, 
Těšitel 

do 31.1.2016 

24.  Spolupráce se zástupci tvůrců ferrat  

VV rozhodl, že problematika ferrat nebude zařazena na program VH, neboť 
zástupci tvůrců ferrat dosud nepředložili návrhy na možné formy spolupráce 
a není ani jasné, kdo je při případných jednáních má zastupovat. 

VV vzal na vědomí stanovisko CVK k začlenění tvůrců ferrat do struktury 
ČHS. VV nechce celou záležitost řešit bez dostatečného časového prostoru 
pro diskusi o případných variantách a i proto rozhodl o jejím nezařazení na 
program březnové VH. 

- - 

 
Schválil: J. Bloudek 
 

 


